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kérdés

„Kevesebb szakember, határozottabb fellépés?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Kiss Péter szociális és munkaügyi miniszterhez . A kérdésre a választ
írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A sajtóértesülések szerint az idén is tovább folytatódik a Fogyasztóvédelmi Főfelügyelőség
szakembergárdájának leépítése .

Megdöbbentő, hogy míg a kormány a 2007-2010 közötti időszakra szóló fogyasztóvédelmi
cselekvési programja szerint „határozott állami fellépésre van szükség a fogyasztóvédelmi
hatóságok révén ", addig évtizedes tapasztalattal rendelkező szakembereket tesznek utcára .

Bár a 1012./ 2003 kormányhatározat szerint a Főfelügyelőség munkatársainak számát 2006-ig
75 fővel kellett volna növelni, ez nem történt meg, sőt tavaly 17 főt elbocsátottak idén pedig
68 szakember elbocsátása várható .

A fogyasztóvédelmi felügyelőségek szakmai bázisának elsorvasztása különösen káros akkor,
amikor az uniós csatlakozást követően, a kereskedelmi határok lebontásával nagyobb számú,
illetve eddig ismeretlen természetű fogyasztóvédelmi probléma veszélyezteti az erre
felkészületlen hazai lakosságot .



Tisztelt Miniszter úr!

1 . Hogyan biztosítható a határozott állami fellépés a szakemberek elbocsátásával?
2. Hogyan pótolható az elbocsátott szakemberek évtizedes tapasztalata?
3. Hogyan lehet kevesebb szakemberrel hatékonyabb ellenőrzést végezni?
4.Milyen koncepció alapján választották ki az elbocsátandó munkatársakat?
5. Mennyit spórolt meg a költségvetés a szakemberek elküldésével?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2007 . május 23 .

Dr. Selmeczi Gabriella
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